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PROTOKÓŁ Nr VII/2024 

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO 

 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

 

 

     VII Sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbyła się w Sali nr 19 Urzędu Miasta Wąbrzeźno przy 

ulicy Wolności 18 i trwała od godz. 13.30 do godz. 14.50. 

Ad 1 

      Otwarcia VII sesji Rady Miasta Wąbrzeźno dokonała jej Przewodnicząca pani Małgorzata 

Biewald. Następnie pani Małgorzata Biewald  poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady będą transmitowane  i utrwalone 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

   Powitała zgromadzonych: Radnych Rady Miasta Wąbrzeźno (załącznik nr 1), Burmistrza 

Wąbrzeźna pana Tomasza Zygnarowskiego, panią Mariolę Frankowską Skarbnik Miasta, panią 

Dorotę Stempską Sekretarz Miasta, Radcę Prawną Urzędu Miasta, dyrektorów miejskich 

jednostek oświatowych i kulturalnych, prezesów miejskich spółek, pracowników Urzędu 

Miasta, a także mieszkańców, oglądających obrady za pośrednictwem Miejskiej Telewizji 

Kablowej. 

 

Ad 2 

   Pani Małgorzata Biewald na podstawie listy obecności stwierdziła quorum. Oznajmiła, że  

w obradach uczestniczy 15 radnych.  

  Ad 3 

    Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z V i VI sesji Rady Miasta. 

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2024-2037. 
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7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Wąbrzeźno na 2024 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miasta Toruń dotacji celowej na 

dofinansowanie działalności izby wytrzeźwień. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej na dofinansowanie zadania „Powiatowe przewozy autobusowe 

2025”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Wąbrzeźno na lata 2025-2040. 

11. Przedstawienie projektu budżetu na 2025 rok. 

12. Przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Gospodarki, Budownictwa i Inwestycji oraz 

Ochrony Środowiska w sprawie projektu budżetu na 2025 r.  

13. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

na 2025 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Wąbrzeźno na 2025 r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia zamiaru likwidacji Filii nr 2 Miejskiej 

i Powiatowej Biblioteki Publicznej im. Witalisa Szlachcikowskiego w Wąbrzeźnie oraz 

zmiany Statutu Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej im. Witalisa 

Szlachcikowskiego w Wąbrzeźnie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno na 2025 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta Wąbrzeźno na 

2025 rok. 

18. Wolne głosy. 

19. Zamknięcie VII sesji Rady Miasta. 

    Pan Tomasz Zygnarowski Burmistrz Wąbrzeźna  złożył wniosek w przedmiocie zmiany 

porządku obrad VII sesji w IX kadencji Rady Miasta dotyczący wprowadzenia dwóch 

dodatkowych punktów w brzmieniu: 

„18. Podjęcie uchwały w sprawie wdrożenia procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych 

oraz podejmowania działań następczych.” 

„19. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zespołu ds. zgłaszania naruszeń prawa do 

czynności opisanych w Procedurze przyjmowania przez Radę Miasta Wąbrzeźno zgłoszeń 

zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych.” 
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   Przewodnicząca Rady przypomniała, że zgodnie z treścią art. 20 ustęp 1a Rada Miasta może 

wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady.  

Wniosek Burmistrza Wąbrzeźna w przedmiocie zmiany porządku obrad VII sesji w IX 

kadencji Rady Miasta zostały przyjęty przy 15 głosach „za”. 

    Przewodnicząca Rady pani Małgorzata Biewald przekazała, że w związku 

z przegłosowaniem wniosku Burmistrza Wąbrzeźna porządek obrad VII sesji otrzymał dwa 

dodatkowe punkty:  

„18. Podjęcie uchwały w sprawie wdrożenia procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych 

oraz podejmowania działań następczych.”  

„19. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zespołu ds. zgłaszania naruszeń prawa do 

czynności opisanych w Procedurze przyjmowania przez Radę Miasta Wąbrzeźno zgłoszeń 

zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych.”.  

Ad 4 

   Pani Małgorzata Biewald oznajmiła, że na adres poczty elektronicznej został wysłany 

Protokół z V i VI sesji Rady Miasta.  Powyższe protokoły wysłane zostały w wersji edytowalnej 

z możliwością wprowadzenia poprawek. Oznajmiła, że jeżeli nie ma uwag uznaje, iż protokoły 

zostały przyjęte. 

Ad 5 

    Pan Tomasz Zygnarowski zapoznał  Radnych Rady Miasta z Informacją o pracy Burmistrza 

w okresie międzysesyjnym.  

Ad 6 

    Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszystkie złożone na VII sesję Rady projekty 

uchwał zostały przedstawione i omówione podczas wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji 

Rady w dniu 16 grudnia 2024 roku. Dodała, że dziś na sesji Rada będzie uchwały przyjmować 

w drodze poszczególnych głosowań. 

     Pan Tomasz Zygnarowski powiedział, że uchwała dotycząca zmiany WPF na lata 2024-

2037 oraz uchwały zmieniającej budżet miasta na 2024 r., dotyczą kwestii związanych 

z zamknięciem budżetu bieżącego roku. Oznajmił, że miana WPF obejmuje: 

- zmianę do projektu Rozbudowa infrastruktury turystyczno-rekreacyjnej na Podzamczu 

w Wąbrzeźnie przez zmniejszenie planowanych wydatków w 2024 r. o 11.500,00 zł 
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(zmniejszenie o 15.000,00 zł i zwiększenie o 3.500,00 zł - przyłącze energetyczne), zadanie 

realizowane w latach 2024-2026 za kwotę 2.748.436,48 zł, 

- zmianę do projektu Utworzenie terenów rekreacyjnych nad J. Frydek w Wąbrzeźnie 

w związku ze zmianą harmonogramu realizacji zadań na lata 2024-2026, wydatki w roku 

2024 to 15.000,00 zł, wydatki roku 2025 to 56.000,00 zł, kluczowa realizacja zadania będzie 

miała swój finał w 2026 roku z płatnością 1.328.650,70 zł. Razem 1.399.650.70 zł. Zwiększają 

się wydatki o 15.000,00 zł w 2024 r. 

- zmiana w sposobie realizacji drogi Modrzewiowa, zadanie do realizacji na lata 2023 do 

2026, w 2024 roku nie uzyskano dofinansowania z RFRD, 

- wydatki na Modernizację energochłonnych opraw oświetleniowych w Wąbrzeźnie - 

zadanie z jednorocznego w związku z problemami wykonawcy z dostawami materiałów staje 

się zadaniem dwuletnim, jego wartość to 263.430,40 zł, w tym 2024 r to 53.364,80 zł, w 2025 

r to 210.065,60 zł, dofinansowanie z RP Polski Ład to 205.065,60 zł, 

- korektę pomiędzy pozycjami dotyczącymi budowy dróg i wykonaniem projektów do 

aplikowania w RPRD. 

Uchwała Nr VII/61/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2024-2037 została podjęta przy 15 głosach 

„za”. 

Ad 7 

Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że zmiany budżetu miasta na 2024 rok przedstawiają się 

następująco: 

Dochody miasta na 2024 rok po zmianach 18 grudnia 2024 roku zmniejszają się o kwotę 

1.118.237,46 zł, w tym: 

1) wprowadza się korektę do środków przyznanych z Ministerstwa Finansów 

i wprowadzonych do budżetu 20 listopada 2024 r. w kwocie 2.000.000,00 zł w związku 

z otrzymaniem decyzji ST3.4751.1.3.2024 w kwocie 351.708,00 zł z tytułu uzupełnienie 

subwencji ogólnej i decyzji ST3.4753.16.2024 w kwocie 1.648.292,00 zł z tytułu udziału we 

wpływach z podatku dochodowego, 

2) wprowadza się zmianę zmniejszającą na kwotę 2.547.403,84 zł dochody z tytułu środków 

z RFRD, które wpłynęły w ostatnich dniach 2023 roku oraz z tytułu dofinansowania 

planowanego na drogę Modrzewiową w 2024 r., którego nie otrzymaliśmy, 
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3) wprowadza się zmianę dochodów z tytułu sprzedaży mienia gminy w kwocie 

1.347.613,10 zł ( korekta pomiędzy dofinansowaniami na drogi i sprzedażą mienia), 

4) wprowadza się decyzje Wojewody Kujawsko-Pomorskiego WFB.V.1612.398.2024 

i WFB.V.1612.403.2024 dotyczące refundacji podatku Vat dla odbiorców paliw gazowych po 

rozliczeniu wcześniejszych planów na kwotę 7.232,82 zł, 

5) wprowadza się dochody w oświacie z rachunków wydzielonych oświaty i dochodów 

własnych na kwotę 19.800,00 zł, 

6) wprowadza się dochody z tytułu nienależnie pobranych świadczeń w MOPS na kwotę 

15.000,00 zł, 

7) wprowadza się dochody od ubezpieczyciela z tytułu uzyskanego odszkodowania na kwotę 

3.800,00 zł, 

8) wprowadza się kwotę 35.720,46 zł w związku z realizacją programu Asystent rodziny, 

środki z II transzy na II półrocze 2024 r., 

Wydatki miasta na 2024 rok po zmianach 18 grudnia 2024 roku zmniejszają się o kwotę 

1.118.237,46 zł, w tym: 

1) zmniejsza się wydatki na budowę drogi Modrzewiowa zadanie nie otrzymało 

dofinansowania na rok 2024 i zostało zaplanowane na lata 2025-2026, 

2) wprowadza się dodatkowe 3.500,00 zł w projekcie planowanym do realizacji na 

Podzamczu w związku z przyłączem energetycznym zaplanowanym przez Energa do realizacji 

w 2024 r. 

3) przesuwa się wydatki zaplanowane w gospodarce mieszkaniowej na remont pomieszczeń 

na potrzeby dziennego Domu Pomocy do pozostałej działalności w Pomocy społecznej 

w kwocie 41.400,00 zł jako wkład własny do projektu: „Przepis na opiekę -usługi społeczne 

dla m. Wąbrzeźna”, 

4) wprowadza się zmiany między wydatkami w zasobie komunalnym na kwotę 13.900,00 zł 

po stronie zwiększeń i 12.500,00 zł po stronie zmniejszeń, 

5) wprowadza się zmiany między wydatkami w administracji urzędu na kwotę 16.400,00 zł 

po stronie zwiększeń i 12.900,00 zł po stronie zmniejszeń, 

6) wprowadza się zmiany między wydatkami w OSP i Straży Miejskiej na kwotę 2.360,00 zł 

po stronie zwiększeń i 2.360,00 zł po stronie zmniejszeń 

7) wprowadza się zmiany między wydatkami w Oświacie na kwotę 174.494,00 zł po stronie 

zwiększeń i 137.644,00 zł po stronie zmniejszeń, w tym: 

- zmniejszenie dotacji dla Niepublicznego przedszkola Alpido o kwotę 30.000,00 zł, 
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- zwiększenia dotacji dla przedszkola niepublicznego „Jedno Słońce” na kwotę 

115.600,00 zł, 

- zmiany w planie finansowym Przedszkola Bajka na wniosek Dyrektora w kwocie 

8.594,00 zł, 

- zmiany planu finansowego w SP nr 2 na wniosek Dyrektora w kwocie 26.210,00 zł, 

- zmiany planu finansowego w SP nr 3 na wniosek Dyrektora w kwocie 17.030,00 zł, 

8) wprowadza się zmiany między wydatkami w pomocy społecznej na kwotę 93.400,00 zł    

(w tym 41.400,00 zł projekt) po stronie zwiększeń i 63.310,00 zł po stronie zmniejszeń, w tym 

 wprowadza się kwotę 35.720,46 zł, w związku z realizacją programu Asystent rodziny, 

środki z II transzy na II półrocze 2024 r., 

9) wprowadza się decyzje Wojewody Kujawsko-Pomorskiego WFB.V.1612.398.2024 

i WFB.V.1612.403.2024 dotyczące refundacji podatku Vat dla odbiorców paliw gazowych po 

rozliczeniu wcześniejszych planów na kwotę 7.232,82 zł, 

10) wprowadza się zmniejszenie dotacji dla przedszkola „Jedno słońce” na kwotę 

15.000,00 zł w edukacyjnej opiece wychowawczej, 

11) wprowadza się kwotę 15.000,00 zł w świadczeniach wychowawczych z tytułu zwrotu 

nienależnie pobranych świadczeń przez podopiecznych ośrodka MOPS, 

12) wprowadza się zmiany między wydatkami w gospodarce komunalnej urzędu na kwotę 

28.000,00 zł po stronie zwiększeń i 24.200,00 zł po stronie zmniejszeń, 

Pan Tomasz Zygnarowski wyjaśnił, że wprowadzone zmiany w dużym zakresie są 

porządkujące i zabezpieczające budżet w niezbędnym zakresie na koniec 2024 r. 

Uchwała Nr VII/62/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Wąbrzeźna 

na 2024 r. została podjęta przy 15 głosach „za”. 

Ad 8 

    Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że jednostki samorządu terytorialnego posiadają 

obwiązek zawierania współpracy z izbami wytrzeźwień. Poinformował, że zgodnie 

z art. 220 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych z budżetu jednostek 

samorządu terytorialnego może być udzielona dotacja celowa lub pomoc rzeczowa innym 

jednostkom samorządu terytorialnego. 

Organem uprawnionym do udzielenia pomocy jest organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego, co wynika z treści art. 216 ust. 2 pkt. 5 ustawy o finansach publicznych. 
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Szacunkowa wartość dotacji wyceniona została na podstawie średniej z ostatnich 4 lat liczby 

pobytów (w 2020 - 58 osób, w 2021 - 80 osób, w 2022 r. to 45 osób i w 2023 r. - 56 osób) 

i kosztu utrzymania jednej osoby w izbie wytrzeźwień w Toruniu , który wyniósł w 2023 roku 

636 zł-minus średni procent ściągalności 34% stanowi 419,76 zł. Ustalona opłata na rok 

2025 to 390 zł x średnia liczbę osób 59 = 23.010,00 zł . 

Uchwała Nr VII/63/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie udzielenia Gminie Miasta Toruń dotacji celowej na dofinansowanie 

działalności izby wytrzeźwień została podjęta przy 15 głosach „za”. 

Ad 9 

Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że zgodnie z art. 10 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym, gminy, związki międzygminne oraz stowarzyszenia jednostek 

samorządu terytorialnego mogą sobie wzajemnie bądź innym jednostkom samorządu 

terytorialnego udzielić pomocy, w tym pomocy finansowej. 

Przepis art. 220 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych stanowi, że 

z budżetu jednostek samorządu terytorialnego może być udzielona dotacja celowa lub pomoc 

rzeczowa innym jednostkom samorządu terytorialnego. W związku z wnioskiem Powiatu 

Wąbrzeskiego, biorąc pod uwagę cel działalności i potrzeby osób mieszkających na terenie 

miasta i powiatu planuje się dofinansowanie w kwocie 480.000,00 zł z przeznaczeniem na 

realizację zadania „Powiatowe przewozy autobusowe 2025”, które swym zasięgiem obejmują 

teren miasta Wąbrzeźno. Kwota zostanie przekazana w 2025 r. zgodnie z terminem 

określonym w umowie. Podstawą przekazania dotacji będzie otrzymane od Powiatu 

Wąbrzeskiego rozliczenie. 

Uchwała Nr VII/64/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie zadania „Powiatowe przewozy autobusowe 

2025” została podjęta przy 15 głosach „za”. 

 

Ad 10 

   Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że uchwała w sprawie  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2025-2040 ściśle wiąże się z uchwałą w sprawie 

budżetu miasta na 2025 rok. Dane zawarte w uchwale na lata 2025-26 są konsekwencją założeń 

przyjętych do projektu budżetu na 2025 rok. Oznajmił, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 

została zaplanowana na lata 2025-2040, ponieważ na powyższy okres przyjęto spłatę 
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zadłużenia Gminy Miasto Wąbrzeźno. Następnie pan Tomasz Zygnarowski powiedział, że 

Wieloletnia Prognoza Finansowa oparta została na określonych wskaźnikach makro-

ekonomicznych oraz wytycznych, które nie przewidują różnego rodzaju zdarzeń powstających 

w rzeczywistości rynkowej np. nowe programy inwestycyjne posiadające znaczne 

dofinansowania. Dodał, że nie można w WPF zaplanować i przewidzieć jakie w przyszłości 

będą dostępne programy inwestycyjne oraz środki finansowe realizowane przez budżet 

państwa.  

Uchwała Nr VII/65/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Wąbrzeźno na lata 2025-2040 została podjęta przy 15 głosach „za”. 

Ad 11 

   Pan Tomasz Zygnarowski zaprezentował przygotowaną prezentację multimedialną dotyczącą 

założeń budżetu Gminy Miasto Wąbrzeźno na 2025 rok.  

Głównie założenia: 

- prognozowany średnioroczny wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w wysokości 

105% w stosunku do 2024 roku, 

- najniższe wynagrodzenie w kwocie 4.666 zł, 

- górne stawki opłat i podatków lokalnych na poziomie wyższym o 2,7% w stosunku do 2024 

roku. 

Prognozowane dochody budżetowe w wysokości 104 395 333,75 zł. 

Prognozowane wydatki budżetowe w wysokości 106 895 333,75 zł. 

Przychody w wysokości 5 310 000,00 zł. 

Rozchody w wysokości 2 810 000,00 zł. 

Planuje się, że budżet Gminy Wąbrzeźno zamknie się deficytem w kwocie 2 500 000,00 zł. 

Dochody budżetu: 

Plan dochodów Gminy Wąbrzeźno na rok 2025 ustalony został w kwocie 104 395 333,75 zł 

i obejmuje dochody bieżące w wysokości 83 821 980,99 zł oraz dochody majątkowe 

w wysokości 20 573 352,76 zł. W rezultacie dochody bieżące stanową 80,29% dochodów 

ogółem, a dochody majątkowe 19,71% dochodów ogółem. 

Zgodnie z informacją Ministra Finansów w projekcie budżetu na 2025 rok ujęto: 

• należne dochody z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych 

39.169.738,74 zł, 

• należne dochody z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób prawnych 
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6.222.659,50 zł. 

Dotacje i środki bieżące na zadania zlecone i zadania własne stanowią ogółem 9 166 309,00 zł, 

w tym: 

● dotacje na zadania zlecone w wysokości 7 623 590,00 zł; 

● dotacje na zadania własne w wysokości 1 539 719,00 zł; 

Dotacje według porozumień z organami administracji rządowej w wysokości 3 000,00 zł; 

Dotacje z Krajowego Biura Wyborczego 2.567,00 zł 

Dotacje według porozumień z JST w wysokości 6 406 879,83 zł; 

Dotacje i środki przeznaczone na inwestycje zaplanowano w kwocie 20 527 269,92 zł. 

Wydatki budżetu: 

Plan wydatków Gminy Wąbrzeźno na 2025 rok ustalony został w kwocie 106 895 333,75 zł 

i obejmuje wydatki bieżące w wysokości 83 100 615,93 zł oraz wydatki majątkowe 

w wysokości 23 794 717,82 zł. W rezultacie wydatki bieżące stanową 77,74% wydatków 

ogółem, a wydatki majątkowe 22,26% wydatków ogółem. 

W podziale na jednostki budżetowe wydatki przedstawiają się następująco: 

 

Jednostka Rok 2025 Rok 2024 Rok 2023 Rok 2022 Rok 2021 

MOPS 17 155 934,68 12 494 205,33 11 740 290,70 15 720 672,68 22 267 918,30 

WCPTiIS 712 481,00 640 122,00 554 326,27 543 087,27 490 202,76 

MZUK 4 434 165,00 3 395 098,00 2 670 830,00 2 293 884,00 1 851 503,62 

SP nr 2 13 526 650,02 10 544 788,39 8 404 282,12 8 772 607,83 8 464 930,00 

SP nr 3 9 317 133,50 7 286 842,00 6 258 772,21 6 483 440,11 6 063 030,90 

Przedszkole 

Miejskie 

4 543 722,00 3 923 493,00 3 431 130,72 3 009 338,25 2 939 793,60 

- tradycyjnie w ciągu roku następuje zwiększenie dotacji dla MOPS. 

Pozostałe wydatki realizowane są przez jednostkę pomocniczą: Urząd Miasta w kwocie  

57 205 247,55 zł w tym przez administratora zasobów komunalnych pod nadzorem 

Wydziału GK Urzędu Miasta.    

Struktura zaplanowanych wydatków obejmuje: 

● wydatki bieżące w wysokości 83 100 615,93 zł, z tego: 

     -      wydatki jednostek budżetowych w wysokości 62 862 122,47 zł,  

⁃ wynagrodzenia i składki od nich naliczane w wysokości 38 975 953,86 

zł (w 2024 r.- 31 552 684,39 zł ); 
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⁃ wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań w wysokości 

23 886 168,61zł (w 2024 r.- 20 728 402,51zł ; 

○ dotacje na zadania bieżące w wysokości 5 970 333,00 zł, 

○ świadczenia na rzecz osób fizycznych w wysokości 10 222 267,54 zł, 

○ wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 

5 ust 1 pkt. 2 i 3 w części związanej z realizacją zadań Gminy w wysokości 

2.330 892,92 zł, 

○ wypłaty z tytułu poręczeń i gwarancji w wysokości 0,00 zł, 

○ obsługa długu w wysokości 1 715 000,00 zł; 

● wydatki majątkowe w wysokości 23 794 717,82 zł, z tego: 

○ inwestycje i zakupy inwestycyjne w wysokości 23 694 717,82 zł, w tym: 

⁃ wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których 

mowa w art. 5 ust 1 pkt. 2 i 3 w części związanej z realizacją zadań 

Gminy Wąbrzeźno w wysokości  

4 170 371,80 zł, 

⁃ zakup i objęcie akcji i udziałów w wysokości 0,00 zł, 

o wniesienie wkładów do spółek prawa handlowego 100.000,00 zł. 

Udział w wydatkach majątkowych w kwocie 23 794 717,82 zł w  2025 roku zaplanowano 

w ramach działu Transport i łączność (14,35%), w ramach działu Gospodarka komunalna 

i ochrona środowiska (6,44%), Gospodarka mieszkaniowa (21,88%), Różne rozliczenia 

(2,94%), Turystyka (0,51%), Oświata i wychowanie (10,59%), Bezpieczeństwo publiczne i 

ochrona przeciwpożarowa (1,40%), Rodzina (żłobek) 14,97%, Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego 24,00 %, Kultura fizyczna (1,12%). 

Prognozowane wydatki budżetowe Gminy Wąbrzeźno na 2025 rok w pełnej szczegółowości 

klasyfikacji budżetowej zawiera Załącznik Nr 2 zaś zadania majątkowe w załączniku Nr 3. 

Wydatki związane z Budżetem obywatelskim to kwota z głosowania  w 2024 r.- 299.600,00 

zł: 

Inwestycyjne: 

1) Tradycja i nowoczesność – zakup hali ekspozycyjno-magazynowej do sprzętu 

pożarniczego OSP Wąbrzeźno 69 000,00 zł- BO z 2023 r., 

2) Zadaszenie mobilne w Amfiteatrze 60 000,00 zł, (585 głosów)- przeniesione z BO z 

2023 r., 

3) Zakup nowych elementów wodnego placu zabaw 30 000,00 zł (479 głosów)  
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przeniesione BO z 2023 r., 

4) Ziemny tor rowerowy 65.000,00 zł 

5) Zieleń na rynku 12.000,00 zł-BO z 2023 r., 

6) Markiza MiPBP w Wąbrzeźnie 23.600,00 zł, 

7) Sauna parowa Pływalnia Miejska w Wąbrzeźnie 100.000,00 zł.  

Bieżące: 

1) Prowadzenie i doposażenie adopcyjnego domu tymczasowego dla bezdomnych kotów 

i przechowalni miejskiej dla psów 72 000,00 zł, 

2) Foto ławeczka z palmami przy plaży 3.000,00 zł, 

3) Kody LEGIMI-książki elektroniczne 4.000,00 zł, 

4) Twarzą twarz z Gwiazdami 10.000,00 zł, 

5) Oznakowanie turystyczne miasta 22.000,00 zł, 

Deficyt to 2.500.000 zł. Kredyt inwestycyjny w kwocie 2.500.000 zł.  

Inwestycje: 

Wydatki razem – 23 794 717 zł, w tym: 

Środki własne – 6 205 517 zł 

Dotacje – 17 589 300 (74%). 

Wyzwania na 2025 rok 

- proces opracowania koncepcji: hali sportowej, przedszkola i cmentarza komunalnego, 

- wdrożenie projektu „przepis na opiekę”, 

- uruchomienie żłobka, 

- oddanie do użytku budynku SIM, 

- budowa dwóch budynków komunalnych i modernizacja WDK, 

- rozpoczęcie budowy budynku RW TBS. 

Wnioski na 2025 rok 

- wartość inwestycji – prawie 24 miliony złotych, 

- kwota pozyskanych dotacji – prawie 17,5 miliona złotych, 

- kredyt inwestycyjny – 2.5000.000 zł.  

Ad 12 

    Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z treścią uchwały Nr IV/35/24 Rady 

Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 września 2024 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej w dniu 19 listopada 2024 roku, odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu, 

Gospodarki, Budownictwa i Inwestycji oraz Ochrony Środowiska wraz z Przewodniczącymi 
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wszystkich Komisji, Burmistrzem Wąbrzeźna, Skarbnikiem Miasta, Przewodniczącą Rady 

i Wiceprzewodniczącą Rady, na którym przyjęto stanowisko w formie opinii dotyczące 

projektu budżetu na 2025 rok. 

    Następnie poprosiła Przewodniczącego Komisji Budżetu, Gospodarki, Budownictwa 

i Inwestycji oraz Ochrony Środowiska, aby odczytał opinię Komisji w sprawie projektu 

budżetu na 2025 rok.  

     Pan Maciej Murawski Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Budownictwa 

i Inwestycji oraz Ochrony Środowiska przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu budżetu 

na 2025 r. – załącznik nr 2. 

Ad 13 

     Przewodnicząca Rady pani Małgorzata Biewald przedstawiła opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok – załącznik nr 3. 

Ad 14 

Uchwała Nr VII/66/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Wąbrzeźno na 2025 rok została 

podjęta przy 15 głosach „za” 

Ad 15 

Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że decyzja o zamiarze likwidacji Filii nr 2 Miejskiej 

i Powiatowej Biblioteki Publicznej im. Witalisa Szlachcikowskiego w Wąbrzeźnie, która 

mieści się przy ul. Królowej Jadwigi 7 jest wynikiem analizy sytuacji związanej z jej 

wieloletnim nieczynnym stanem oraz brakiem możliwości przywrócenia działalności jednostki 

do obecnych standardów. Ma ona na celu formalne zakończenie istnienia jednostki, która 

w praktyce od dekady nie realizuje swoich zadań statutowych. Wyjaśnił, że Filia nr 2 MiPBP 

nie funkcjonuje od 2014 roku, co oznacza, że mieszkańcy nie korzystają z jej usług. W tym 

czasie wszelkie działania związane z udostępnianiem księgozbioru oraz innymi aktywnościami 

bibliotecznymi były całkowicie zawieszone. Dodał, że Księgozbiór Filii nr 2 nie był 

aktualizowany przez wiele lat, co czyni go nieatrakcyjnym i mało użytecznym dla 

potencjalnych czytelników. Obecne zbiory nie odpowiadają współczesnym oczekiwaniom oraz 

potrzebom edukacyjnym i kulturalnym mieszkańców. Zaznaczył, że Likwidacja Filii 

nie wpłynie na poziom czytelnictwa wśród mieszkańców miasta i powiatu oraz nie spowoduje 

uszczerbku w wykonywaniu dotychczasowych zadań Miejskiej i Powiatowej Biblioteki 

Publicznej im. Witalisa Szlachcikowskiego w Wąbrzeźnie. 
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Uchwała Nr VII/67/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie ogłoszenia zamiaru likwidacji Filii nr 2 Miejskiej i Powiatowej 

Biblioteki Publicznej im. Witalisa Szlachcikowskiego w Wąbrzeźnie oraz zmiany 

Statutu Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej im. Witalisa 

Szlachcikowskiego w Wąbrzeźnie została podjęta przy 15 głosach „za” 

Ad 16 

Pani Małgorzata Biewald poinformowała, że zgodnie z §44 ust. 1 Statutu Gminy Miasto 

Wąbrzeźno (Dz. Urz. Woj. Kuj. Pom. z 2020 r. poz. 3792), Rada rozstrzyga sprawy należące 

do jej kompetencji w drodze uchwał. Ponadto zgodnie z §10 ust. Statutu Gminy Miasto 

Wąbrzeźno, Rada działa w oparciu o plan pracy. W związku z powyższym istnieje konieczność 

przyjęcia przez Radę Miasta Wąbrzeźno w drodze uchwał planu pracy na rok 2025. 

Uchwała Nr VII/68/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno na 2025 rok została 

podjęta przy 15 głosach „za” 

Ad 17 

Przewodnicząca Rady przekazała, że zgodnie z §54 ust. 4 pkt 2 Statutu Gminy Miasto 

Wąbrzeźno (dz. Urz. Woj. Kuj. Pom. z 2020 r. poz. 3792) komisje sporządzają roczne plany 

pracy, których projekt przedkładają Radzie do zatwierdzenia w ostatnim kwartale 

poprzedzającym rok kalendarzowy. W związku z powyższym istnieje konieczność przyjęcia 

przez Radę Miasta Wąbrzeźno w drodze uchwały planów pracy komisji na rok 2025. 

Uchwała Nr VII/69/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta Wąbrzeźno na 2025 rok 

została podjęta przy 15 głosach „za” 

 

Ad 18 

Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że ustawa o ochronie sygnalistów z 14 czerwca 2024 r. 

przewiduje trójstopniowy system zgłaszania nieprawidłowości. Pierwszym jest szczebel 

wewnątrzorganizacyjny, drugi dotyczy zgłoszenia do organu państwowego przyjmującego 

zgłoszenia od sygnalistów – zgłoszenia zewnętrzne, trzeci zaś stanowi tzw. ujawnienie 

publiczne (np. do mediów lub za pośrednictwem portali społecznościowych) i powinien być 

realizowany przez sygnalistę, kiedy podstawowa ścieżka wewnątrzorganizacyjna okaże się 

nieskuteczna. Celem ustawy jest zapewnienie lepszego egzekwowania obowiązujących 
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przepisów poprzez skuteczniejsze wykrywanie nieprawidłowości, prowadzenie działań 

wyjaśniających i ściganie naruszeń prawa.  

Proponowany projekt uchwały ustala procedurę przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych, czyli 

informacji o naruszeniu prawa w dziedzinach należących do zakresu działania organów j.s.t., 

które mogą pochodzić od każdej osoby fizycznej, która uzyskała je w kontekście związanym 

z pracą i która działa w uzasadnionym przekonaniu, że informacja ta jest prawdziwa 

w momencie zgłoszenia i że stanowi informację o naruszeniu prawa. Jednocześnie określa 

sposób podejmowania działań następczych. 

Uchwała Nr VII/70/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie wdrożenia procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych została podjęta przy 14 głosach „za” i jednym 

głosie „przeciw”  

Ad 19 

Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że Ustawa o ochronie sygnalistów z 14 czerwca 

2024 r. (Dz. U. z 2024 r. poz. 928) przewiduje trójstopniowy system zgłaszania 

nieprawidłowości. Pierwszym jest szczebel wewnątrzorganizacyjny, drugi dotyczy zgłoszenia 

do organu państwowego przyjmującego zgłoszenia od sygnalistów – zgłoszenia zewnętrzne, 

trzeci zaś stanowi tzw. ujawnienie publiczne (np. do mediów lub za pośrednictwem portali 

społecznościowych) i powinien być realizowany przez sygnalistę, kiedy podstawowa ścieżka 

wewnątrzorganizacyjna okaże się nieskuteczna. 

Proponowany projekt uchwały upoważnia członków Zespołu ds. zgłaszania naruszeń prawa 

do czynności opisanych w Procedurze przyjmowania przez Radę Miasta Wąbrzeźno zgłoszeń 

zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych. 

Uchwała Nr VII/71/24 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 18 grudnia 2024 r. w 

sprawie upoważnienia Zespołu ds. zgłaszania naruszeń prawa do czynności 

opisanych w Procedurze przyjmowania przez Radę Miasta Wąbrzeźno zgłoszeń 

zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych została podjęta przy 15 

głosach „za” 

Ad 20 

    Radny pan Robert Ratajczak powiedział, że chciałby nawiązać do dwóch tematów 

zgłoszonych na poprzednich sesjach Rady Miasta. Pierwszy temat dotyczył wypadających 

kostek brukowych na ulicy Wolności. Oznajmił, że Starosta Wąbrzeski przesłał pismo, 

w którym informuje, iż na drodze powiatowej Wąbrzeźno – Kowalewo Pomorskie na bieżąco 
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wykonywane są roboty drogowe. Ponadto w piśmie Starosta Wąbrzeski zaznaczył, że struktura 

na, której położono kostkę brukową nie pozwala na całkowite usunięcie zaistniałego problemu. 

Podłoże jest betonowe i nie przepuszcza wody do gleby, a dynamiczny ruch samochodowy 

powoduje jej wypadanie w szczególności w okresie zimowym jak i przy intensywnych opadach 

deszczu. Powiedział, że mając na uwadze powyższe wyjaśnienia należy przyjąć, że naprawa 

nawierzchni ulicy Wolności będzie bardzo trudna do wykonania. Drugi temat dotyczył 

niebezpiecznie zwisających gałęzi i konarów drzew zlokalizowanych w obrębie ścieżki przy 

jeziorze Frydek, ulicy Strażackiej oraz parku przy Wąbrzeskim Domu Kultury. Przekazał, że 

wspólnie z Komendantem Straży Miejskiej dokonał inspekcji w terenie, na skutek której 

wytypowano i wskazano pięć zgłoszeń. Dwa zgłoszenia zostały wykonane tj. przy WDK oraz 

Starostwie Powiatowym. Podkreślił, że wszystkie nieprawidłowości zostały opisane 

i udokumentowane fotograficznie. Wszystkie wytypowane i wskazane nieprawidłowości 

zostaną wykonane do dnia 5 stycznia 2025 roku.    

    Pan Robert Ratajczak przekazał, że realizując tematy ujęte w ostatniej kampanii wyborczej 

chciałby poinformować mieszkańców Wąbrzeźna, iż w dniu 13 stycznia 2025 roku od godziny 

15.30 do 17.00 odbędzie się dyżur radnych Rady Miasta w biurze poselskim znajdującym się 

przy ul. Matejki w byłym budynku firmy Ekosystem.  

     Radna pani Małgorzata Zaleśna powiedziała, że w imieniu mieszkańców osiedla 

Marysieńka oraz własnym chce podziękować za przeprowadzoną wymianę opraw 

oświetleniowych i zamontowanie energochłonnych. Zaznaczyła, że nowe oprawy 

oświetleniowe rozświetliły obszar osiedla Marysieńka co ma również wpływ na poprawę 

bezpieczeństwa.  

    Radny pan Wojciech Bereza przekazał, że na prośbę mieszkańca zamieszkałego w obrębie 

targowiska miejskiego oraz nawiązując do planów inwestycyjnych obszaru zlokalizowanego 

przy ulicy Matejki 49 i 51, chciałby zgłosić konieczność uporządkowania powyższego terenu. 

Dodał, że obecnie teren przy Matejki 49 i 51 jest zachwaszczony i zanieczyszczony różnego 

rodzaju odpadami. Poprosił Burmistrza Wąbrzeźna aby ten teren objąć w planie wiosennych 

porządków. 

     Pan Tomasz Zygnarowski poprosił aby służby odpowiedzialne za utrzymanie czystości 

i porządku w mieście podjęły działania mające na celu uporządkowanie terenu przy ulicy 

Matejki 49 i 51.  

    Radny pan Jarosław Stachowski powiedział, że dziękuje Burmistrzowi Wąbrzeźna za pomoc 

i zaangażowanie w rozwiązywaniu aktualnych problemów mieszkańców zamieszkałych przy 

ulicy Żwirki i Wigury. Podziękował za ułatwienie kontaktu ze Starostą Wąbrzeskim, 
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w zarządzie którego znajduje się utrzymanie ulicy Żwirki i Wigury. Następnie pan Jarosław 

Stachowski zapytał Burmistrza Wąbrzeźna czy aktualnie wybudowany parking przy ulicy 

Kasztanowej nie mógł być przedłużony około 50 cm, co umożliwiłoby zlokalizowanie miejsc 

parkingowy w pozycji „po skosie”. Wyjaśnił, że umożliwiłoby to lepszy wjazdy i wyjazd 

z parkingu oraz pozwoliłoby na wyodrębnienie większej ilości miejsc postojowych.  

     Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że przygotowana dokumentacja techniczna zakładała 

wykonanie na parkingu przy ul. Kasztanowej miejsc postojowych „po skosie”. Okazało się, że 

zlokalizowanie miejsc postojowych „po skosie” wymagało wydłużenia zatoczki o dodatkowe 

4 metry. Wyjaśnił, że po wytyczeniu parkingu i drogi wykonawca zadania zgłosił problem 

techniczny polegający na różnicy wysokości między jezdnią nieruchomościami. W związku z 

powyższym wydłużenie o 4 metry nie będzie możliwe z uwagi na istniejący jeden wjazd. Dodał, 

że nie byłoby wówczas technicznej możliwości zjazdu. Ponadto podjęto decyzję aby nie 

dokonywać wycinki drzew, które identyfikują ulicę Kasztanową.  

     Pan Jarosław Stachowski powiedział, że w związku z przebudową prawej strony ulicy 

Kasztanowej należy również rozważyć możliwość modernizacji lewej strony, która obecnie jest 

wyboista i wymaga naprawy.  

    Pan Jarosław Stachowski przekazał, że chciałby poruszyć kwestię nieruchomości położonej 

przy ul. Grudziądzkiej 15, której działka obejmuje również ulicę Podzamcze. Powiedział, że 

mieszkańcy pytają czy prace związane z przycinką znajdującego się tam żywopłotu zostały już 

zakończone czy będą kontynuowane w terminie późniejszym. Dodał, że mieszkańcy zwracają 

przede wszystkim uwagę na walor estetyczny, który wymaga poprawienia.  

    Pan Tomasz Zygnarowski poprosił aby pracownicy wydziały Gospodarki Mieszkaniowej 

i Komunalnej Urzędu Miasta sprawdzili stan faktyczny w terenie i podjęli ewentualne działania 

mające na celu poprawienie waloru estetycznego żywopłotu.   

    Pan Jarosław Stachowski przekazał, że mieszkańcy miasta zgłaszają, iż nawisy gałęzi drzew 

nieruchomości położonej u zbiegu ulic Kasztanowej i Podzamcze przeszkadzają w swobodnym 

poruszaniu się i przemieszczeniu nowo wybudowanym chodnikiem. Poprosił o podjęcie działań 

w celu usunięcia nawisów gałęzi i udrożnienia chodnika.  

     Radny pan Maciej Murawski zapytał Burmistrza Wąbrzeźna jak obecnie przedstawia się 

kwestia drogi dojazdowej od strony ulicy Żeromskiego do osiedla domków firmy Admar 

i zlokalizowanej tam tzw. „Stefy Zamieszkania”. Dodał, że wyznaczenie tzw. „Strefy 

Zamieszkania” powoduje ograniczenie liczby miejsc parkingowych.  

     Pani Marzanna Wiśniewska Kierownik wydziały Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej 

Urzędu Miasta oznajmił, że ustanowienie tzw. „Strefy Zamieszkania” nie było w żaden sposób 
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powiązane z budową osiedla domków przez firmę Admar. Dodała, że w pasie drogi po prawej 

stronie na wysokości wyjazdów z bloków TBS Galbud zostały nasadzone bardzo drogie 

drzewostany. Wyjaśniła, że zgodnie z przygotowanym planem droga została zaprojektowana 

z pasem zieleni wraz z drzewostanem i nie ma tam miejsca na postawienia pojazdów.  

    Pan Maciej Murawski powiedział, że mieszkańcom zależy przede wszystkim na większej 

ilości miejsc parkingowych.  

    Pan Jarosław Stachowski zapytał Burmistrza Wąbrzeźna czy byłoby możliwe zwiększenie 

ilości osób posiadających aplikację mMieszkaniec w Wąbrzeźnie.  

    Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że przy każdej możliwej i nadarzającej się okazji 

promuje i zachęca do korzystania z aplikacji mMieszkaniec. Poprosił pracowników Miejskiej 

Telewizji Kablowej aby w swoich programach i materiałach promowali aplikację 

mMieszkaniec. Przekazał, że planuje wprowadzenie na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno 

Karty Mieszkańca, która będzie uprawniała do określonych ulg. Dodał, że osoby, które wyrażą 

wolę posiadania Karty Mieszkańca będą musiały automatycznie posiadać aplikacje 

mMieszkanie co może przyczynić się do zwiększenia liczby osób instalujących wymienione 

wyżej oprogramowanie.  

    Radna pani Żaneta Pinkowska poprosiła Burmistrza Wąbrzeźnie o przybliżenie 

mieszkańcom miasta czego dotyczyły przeprowadzane testy i próby przy Szkole Podstawowej 

nr 2 zwłaszcza na parkingu placówki.  

   Pan Tomasz Zygnarowski wyjaśnił, że od kilku dni prowadzone są testy i próby mające na 

celu rozwiązanie istniejącego od wielu lat problemu dowozu przez rodziców młodszych dzieci 

do Szkoły Podstawowej nr 2. Obecnie testowane jest rozwiązanie polegające na zmienia 

organizacji ruchu gdzie ustawiono znak drogowy B-36 „zakaz zatrzymywania z możliwością 

parkowania do 5 minut”. Rozwiązanie ma umożliwić rodzicom podjechanie samochodem przed 

szkołę i zaprowadzenie młodszego dziecka do klasy. Ponadto w celu zwiększenia ilość miejsc 

postojowych wyodrębniono cześć boiska szkoły tj. placu apelowego na potrzeby rodziców 

dowożących dzieci samochodem. Dodał, że na wyodrębnionej części boiska szkoły parkowało 

w ciągu dnia około 40 pojazdów. Przekazał, że na potrzeby rodziców dowożących dzieci do 

Szkoły Podstawowej nr 2 prowadzi rozmowy z Prezesem PKS aby udostępnić i wydzielić 

miejsca postojowe na bazie przy ul. Generała Pruszyńskiego.  

    Radna pani Iwona Ciesielska-Dąbrowska powiedziała, że chodnik przy ulicy 1 Maja na 

wysokości wejścia do Poczty Polskiej jest w złym stanie technicznym. Oznajmiła, że widać 

zapadnięte kostki polbrukowe i uszkodzoną studzienkę telekomunikacyjną.  
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   Pan Tomasz Zygnarowski poprosił pracowników wydziału Gospodarki Mieszkaniowej 

i Komunalnej aby sprawdzili stan techniczny chodnika przy ul. 1 Maja i zobowiązali 

pracowników Poczty Polskiej do naprawy studzienki. 

   Przewodnicząca Rady pani Małgorzata Biewald podziękowała za wszystkie przesłane 

życzenia Świąteczne dla Rady Miasta Wąbrzeźno. Następnie pani Małgorzata Biewald 

w związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia złożyła wszystkim uczestnikom 

VII sesji Rady Miasta oraz wszystkim mieszkańcom życzenia bożonarodzeniowe, także 

szczęśliwego Nowego Roku 2025.  

Ad 21 

       Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Rady pani Małgorzata Biewald zamknęła 

VII sesję w IX kadencji Rady Miasta Wąbrzeźno w dniu 18 grudnia 2024 roku o godzinie 15.25. 

Poprosiła o wyłączenie urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
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